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Moderator / Speaker

08:30-12:35

08:30-09:40 主持人Moderator：Veerapol Khemarangsan

08:30-08:50 Applying Total VNOTES in Difficult Case With Adhesion.
全腹腔镜经自然腔道手术（VNOTES）在粘连困难病例中的应用

Ichnandy Arief Rachman

08:55-09:15 Personal Insights into the Progress of Single-Incision Laparoscopic Surgery.
单孔腹腔镜手术进展的个人见解

Nari Kay

09:20-09:40 Exploration of the Application of vNOTES in Endometrial Cancer Surgery vNOTES.
在子宫内膜癌手术中应用的探索

王延洲

 Yan-Zhou Wan

09:45-10:55 主持人Moderator：Nari Kay

09:45-10:05 Advantages of DaVinci SP for Retroperitoneal Pelvic Tumor Resection.
达芬奇SP系统在腹膜后盆腔肿瘤切除中的优势

Fong Wai Ieng

10:10-10:30 R-vNOTES in Gynecological Surgery.
R-vNOTES在妇科手术中的应用

张蔚

Wei Zhang

10:35-10:55 V-NOTES High Sacral Ligament Suspension.
V-NOTES高位骶韧带悬吊术

丁景新

Jing-Xin Ding

11:00-12:10 主持人Moderator：C.K. Khoo

11:00-11:20 The Applicaton of Single Port Robot Assisted Surgeries in Gynecologic Diseases.
单孔机器人辅助手术在妇科疾病中的应用

冯炜炜

Wei-Wei Feng

11:25-11:45
V-NOTES: A New Perspective on Transvaginal Extraperitoneal Single-Port Laparoscopic
Anatomical Sacrospinous Ligament Fixation.
V-NOTES：经阴道腹膜外间隙入路单孔腹腔镜解剖学骶棘韧带固定术的新视角

陈继明

Ji-Ming Chen

11:50-12:10 Exploirng the Application of Single-Port Robotic Surgery in Gynecology.
探索单孔机器人手术在妇科中的应用

吴桂珠

Gui-Zhu Wu

12:15-12:35 Oral Presentation (口头发言） 主持人Moderator：

12:15-12:25
A Retrospective Review of Three Cases Converted to Laparoscopic Surgery during
vNOTES.
经自然腔道内镜手术（vNOTES）中转腹腔镜手术的3例回顾性分析

Misa Kusumoto

12:25-12:35

Comparison of Rapid Recovery Outcomes between vNOTES Hysterectomy and
Laparoscopic Hysterectomy: a Prospective Study.
经阴道自然腔道内镜手术（vNOTES）子宫切除术与腹腔镜子宫切除术快速康复效果的
前瞻性对比研究

Jia Wu
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